
 

Tid HVAD handler punktet om Info/dialog/beslutning 
- bilag 

Hvem 

17 – 
17.05 

Dagsorden, godkendelse af  Alle  

Referat:  
Dagsorden godkendt. 
17.05-
17.15 

Første prognose for både skole og KKFO 
Bilag eftersendes da AF ikke havde dem klar 

Info Lisbet/Siri 

Referat: 
Vedr første prognose blev opgørelsen gennemgået. Der er ingen ændring i forhold til budgetlægningen. 
Pt. Forventes et lille overskud for både skole og KKFO. 
Pr 1/8 forventes ni nye elever, hvor der også går ni elever ud. Der er seks børn til kommende 0. klasse og 
to elever til kommende anden klasse og en elev til kommende syvende klasse.  
 
17.15- 
17.45 

Ny visitationsmodel, herunder udkast til 
målgruppebeskrivelse 
Bilag vedlagt 

Orientering Lisbet/Lisette 

Referat: 
Der har været en workshop for specialskoleledere, hvor Lisbet og Lisette har deltaget. 
Den fremsendte målgruppebeskrivelser passer meget godt på PVG, som det er i dag, sådan som vi læser 
det, men der kan være en bekymring for, at det kan tolkes anderledes af et visitationsudvalg. 
Der blev blandt andet givet input i forhold til de fysiske rammer, hvor de nye skoler, der bygges i dag, 
ikke tager høje for vores målgruppe af børn, særligt i forhold til sanseforstyrrede børn. 
Der er en forventning om at betegnelserne Kategori 1 og 2 vil forsvinde, mens kategori 3 og kategori 4 vil 
forblive. Det er uklart hvad overskriften på gruppen af børn med specialpædagogiske behov bliver. 
Det drøftes, at det for bestyrelsen, ses som en bekymring, at det er visitationsudvalget, der fremover 
også har ansvaret for økonomien. 
 
17.45- 
18.15 

Kvalitetsaftale for folkeskolen 
- Lokalvalgfag 
- Karakterer fra 6.klasse 
- Projektopgaven 
- Ændring i timer og fag i 2.klasse 

Aftale om folkeskolens kvalitetsprogram | Børne– 
og Undervisningsministeriet 

Beslutningspunkt Lisette 

Referat: 
 
Fra næste skoleår vil der være flere ting i forhold udskolingen, hvor man kan tage lokale beslutninger. 
Dette er drøftet med personalegruppen inden en præsentation for bestyrelsen.  
Blandt andet, kan der gives karakterer fra 6. klasse. Det ønsker man ikke for PVG. 

 Skolebestyrelsesmøde 
SB møde 23.04.25 kl. 17-19 på Siljangade 

Medl. Forældrerepræsentanter: Ane Kirstine Mølgaard Mathiasen, Tove McDonald, 

Christine Ejdesgaard Esbensen, Jacob Biilmann Christensen, Nanna Sverrild, 

George Frölich, Anne-Katrine Thørring, Maria Kehlet 

 

Suppleanter:   

 

Medarbejderrepræsentanter: Jeanne Eriksson (Pædagog), Søren Madsen 

(Lærer), Siri B. Helleren (KKFO-leder) Lisette Ørsted (souschef) 

 

Ordstyrer 
Referent 
Afbud 

Nanna 
Ane 
Jacob, Maria, Georg 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram


Vi vil i stedet arbejde endnu mere med evaluering – og synliggørelse af, hvordan eleverne kan udvikle sig 
i forhold til konkrete faglige områder. 
Vi vil arbejde mere med karakterskalaen og hvad der forventes i forhold til de forskellige karakterer, så 
eleverne bedre forstår grundlagt for, hvorfor den får den givne karakter. 
 
Projektopgaven er ikke længere obligatorisk. 
PVG ønsker at fastholde projektopgaven som obligatorisk, da det er en god og vigtig træning for eleverne 
i det de vil blive mødt af senere i forbindelse med eksamen. 
 
Valgfag i 8. klasse bliver fra august 2026: 

• IT og teknologiforståelse (bliver et obligatorisk fag med en eksamen fra august 2027) 

• Lokalt valgfag: Selvforståelse/ungdomsliv (med emner kendt fra socialfag) 

• Madkundskab  
 

I dag har alle elever madkundskab som eksamensvalgfag i 7/8.klasse 
 
Der har været nogen rigtig gode drøftelser i personalegrupperne. 
 
Fagtimetal sænkes/ændres, bl.a. tilbydes engelsk og billedkunst ikke i første klasse fra august 2025.  
Engelsk bliver ikke længere et fast eksamensfag, men et udtræksfag. 
 
Skolebestyrelsen bakker op om ledelsens indstilling. 
18.15-
18.30 

Ny supportmodel 
Bilag vedlagt 

Info Lisbet 

Referat: 
 
Ny organisering af support forventes at træde i kraft i august 2025. 
 
Noget af det, der lyder rigtigt godt, er at supporten kommer tættere på og er mere på skoler og i 
institutioner. 
 
Det vil være organiseret i de kendte områder men derudover en bydelsopdeling, hvor det samme team 
vil supportere flere skoler. 
 
Det er en stor fordel, når support som psykolog, talepædagog og fysioterapeut er de samme, der 
kommer over tid. 

18.30-
18.45 

Vedligeholdelsesdialog på KKFO’en Orientering Ane/Siri 

Referat: 
Vedligeholdelsesdialog er, når man året før har fået et tilsyn uden anmærkninger. Der udføres ikke 
observationer, når de er vedligeholdelsesdialog. 
To pædagoger, Lisbet og Siri, samt Ane. Mette Fjeldballe 
To temaer 

• Pædagogiske relaterioner og samspil med børnene. 

• Børnefællesskaber og leg 
Der er kommet en rapport. 
 
Vi fik også talt lidt om fremtiden med nye børnefællesskaber. Personale fik lejlighed til at tale om deres 
bekymringer omkring, hvad det betyder for PVG hvis børnegruppen, der kommer her, har mere 
komplekse problemstillinger og hvad betyder det for den faglige opgave. Skole og KKFO har sat sig i spil 
til at kunne give faglig support til skoler i området. 
 
Vi fik talt om, hvor vigtigt et arbejde pædagogerne gør i forhold til undervisning af eleverne i socialfag. 
Vi fik også vendt, at det er så vigtigt at være tilmeldt KKFO’en, fordi pædagogerne er så stor en del af 
skoledagen. 
Kl  
 

Ansættelser på skole og KKFO, herunder forventet 
børnetal fra d 1.08.25 

Info og invitation at 
deltage i 
ansættelsessamtalerne 

Siri/Lisbet 



(KKFO’ens er d 24.04.24 
fra kl 9) 

Referat: 
Ansættelsessamtaler til tre ledige pædagogstillinger. Der er samtaler d 24.04.25 
Det er gode og dygtige pædagoger, vi har her og de bliver headhuntet til stillinger. 
 
Ansættelsessamtaler til to ledige lærerstillinger i uge 25. 
Anders Thomsen – der har været på barsel de seneste år har opsagt sin stilling med udgangen af april og 
en lærer går på efterløn pr 31.07.25. 
 

Kl     

Referat:  

    

 

    

 

    

 

    

 

Kl 
18.45- 
19 

INFO kort fra: 

• Ledelsen 

• Skolebestyrelsen 

• Medarbejdere 
 

Info  Respektive 
ansvarlige 

 
Ledelse: 
Rapporter fra børnenes trivselsundersøgelser er kommet. 
Der gives en opgave til teamet om at vælge et indsatsområde for klassen ud fra rapporten. 
 
Forventer fortsat at flytte tilbage i uge 32. Flytte Aviaja er ved at lave udbudsmateriale til flyttefirmaer. 
 
Mulighed for Junior mesterlærer fra næste år. Forventer at forældrene får besked om muligheden i e-
boks. Adgangsgivende til erhvervsuddannelser. Oplever at PVG ikke helt er målgruppen. Forældre kan 
kræve det. PVG har mange andre muligheder for alternative praktikforløb. 
 
Praktik i 8.klasse bliver obligatorisk (et lovkrav) fra skoleåret 25/26. 
 
Skolebestyrelsen – alle har haft meget travlt og ikke haft mulighed for at holde formøder i en periode. 
 
Medarbejdere: Børnemiljøvurdering – vil gerne fortælle om, hvordan medarbejderne har observeret 
hinanden. 
 
Skolebestyrelsen vil gerne høre mere om arbejdet i socialfag. 
 
Evt. afholde et oplæg for udskolingen om job efter/i skole, praktik mm. 
 

 

Punkter til kommende møder: 

• Skole- hjemsamarbejde 

• Skærmbrug i skole og KKFO 

• Status på indsatserne fra det strategiske program 

• Socialfag  

 



 

 

 

 

 


